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Abstract (en)
[origin: CN111286934A] The invention relates to a water-conducting household appliance (1). The appliance comprises a pump unit (53) for
cyclically pumping and/or pumping out a fluid (34) present in a cleaning process and/or a drying process, the device comprises a drive unit (55) for
substantially driving the pump unit (53), a control unit (57) for controlling the drive unit (55), and a filter unit (15) for filtering the fluid (34), wherein the
filter unit (15) has a filter surface (36) through which a fluid can flow, wherein the filter surface (36) has a first filter region (41) for the passage of a
fluid (34) andat least one second filter region (43) for the passage of a fluid (34), wherein a movable separating element (19) is arranged between
the first filter region (41) and the at least one second filter region (43), and wherein, in the closed state of the filter unit (15), the fluid (34) flows
substantially exclusively through one of the two filter regions (41, 43).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein wasserführendes Haushaltsgerät (1) mit einer Pumpeinheit (53) zum Umpumpen und/oder Abpumpen des bei einem
Reinigungs- und/oder Trocknungsvorgangs vorhandenen Fluids (34). Weiterhin umfasst das wasserführende Haushaltsgerät (1) eine Antriebseinheit
(55) zum im Wesentlichen Antreiben der Pumpeinheit (53), eine Steuereinheit (57) zum Ansteuern der Antriebseinheit (55) und einer Filtereinheit
(15) zum Filtern des Fluids (34), wobei die Filtereinheit (15) eine durchströmbare Filteroberfläche (36) aufweist, die einen ersten Filterbereich (41)
zum Durchströmen des Fluids (34) und mindestens einen zweiten Filterbereich (43) zum Durchströmen des Fluids (34) aufweist, wobei zwischen
dem ersten Filterbereich (41) und dem mindestens einem zweiten Filterbereich (43) ein bewegliches Trennelement (19) angeordnet ist, sodass in
einem geschlossenen Zustand der Filtereinheit (15) das Fluid (34) im Wesentlichen nur einen der beiden Filterbereiche (41, 43) durchströmt.
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